
 

 

 

 

 

 

Horvát Országos Rally Bajnokság 2015 

Kumrovec-Horvátország 

Hamarosan kezdetét veszi a 2015-ös Horvát Országos Rally Bajnokság. 
Az első viadal helyszínét idén immáron 4-ik alkalommal Kumrovec 
városa adja, amely komoly, horvát történelmi háttérrel rendelkező város. 
A verseny rendkívül rövid lesz, lényegében a már megszokott sprint 
hangulatot idézi majd. Az első napon a rajtceremóniáé és az átvételeké 
lesz a főszerep, majd este kétszer kell teljesíteni egy super special 
szakaszt aminek Tehrme Tuhelj ad otthont.  a második, egyben a 
versenynapon 4 gyorsasági szakasz vár a versenyzőkre. Annyi újítást 
tettek a futamba a rendezők, hogy most kör-jellegű gyorsaási 
szakaszokat kell teljesíteni kétszer az egyik, majd kétszer fordított 
irányban. 

 

 

 



Szilágyi Jani: Végre ismét autóban ülhetünk. Novemberben zártuk az évünket, azóta 

egy métert sem versenyeztünk, így mindenféleképpen szeretnénk tesztelni egy 50-60 

km-t. Az autó a már-már szokásosnak mondható Lancer EVO IX-lesz, amit ismét a 

szlovén Darko Peljhan-tól bérelünk. Új támogatónk is lett, így ismét feketébe fog 

öltözni az autónk, de sajnos csak a második futamtól, ugyanis a szűk határidő miatt, 

már nem tudjuk elkészíteni. Teljes szezont szeretnénk versenyezni, ahol lesz egy 

magyar Fehérvár Rally is, ami közös rendezésű futam lesz, valamint ismét 

kilátogatunk Velenjébe. Rövid verseny lesz a Kumrovec Rally, bár rendkívül 

technikás szakaszok vannak itt, így mindenképpen nehéz versenyre számítok. Új 

versenyzők is neveztek, többek között sok magyar is, így remélem jó csaták fognak 

kialakulni. 2013-ban sajnos feladni kényszerültünk a futamot, így idén mindenképpen 

revansot szeretnénk venni, így a lehető legjobban próbálunk felkészülni. Az autó 

készen van, most a beállításokon taktikázunk, ugyanis itt nagyon számottevő, hogy ki 

mennyire tud úton maradni a szűk, dobálós szakaszokon. 

 

Csányi Botond: Ismét Kumrovec. Sajnos 2013-ban feladtuk a versenyt az 
egészségügyi problémám miatt, ráadásul vezető pozícóbol estünk ki, így 
mindenképp szeretném, ha revansot tudnánk venni, és be tudnánk ismét bizonyítani, 
hogy mi vagyunk a leggyorsabbak ezeken a pályákon, Az autót ismerjük, a pályák 
nagy részét ismerjük, így nem hiszem hogy nagy gondot fog okozni számunkra a 
felkészülés. Ismét EVO IX-cel fogunk rajthoz állni, ami már nagyon a szívünkhöz 
nőtt. Egy teljesen új támogatónk van, így arculatot is váltunk. izgatottan várom már a 
versenyt, ugyanis november óta nem versenyeztünk egy métert sem 
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